

紫荊·饗宴

AWARD-WINNING DEGUSTATION MENU

醋涼子

Deluxe Vinegar Garden

椰醋梨香花・梅酒醋魷魚・陳醋鮮鮑魚

Pear, Coconut Vinegar・Marinated Watasenia Scintillan, Plum Wine・
Sliced Abalone, Black Vinegar

2019香港國際美食大獎・現代中式烹調熱盤 {創意前菜} - 金獎

HOFEX 2019・Modern Chinese Cuisine Challenge Hot Cooking

{Creative Appetizers} - Gold Award

犇殿寶盒

Flank Steak Treasure Box

脆鍋巴牛米餅・金黃香蒜牛玉杯・虎掌牛肉豆腐盒

Flank Steak, Crispy Cake・

Eggplant, Minced Flank Steak, Onion, Mushroom, Tomato, Garlic Sauce, Baked・

Sarcodon Aspratus, Sliced Flank Steak, Crispy Tofu Box

2025香港國際美食大獎・中式烹調 - 金紫荊杯

HOFEX 2025・Chinese Cuisine - Golden Bauhinia Cup

宮宴・雲霞・嚐鮮

Deluxe in the Smog

帶子雞蛋沙律・擂椒皮蛋豆腐盒・流心糯米糕

Scallop, Egg Salad・Century Egg, Scallop, Chilli, Crispy Tofu Box・

Salted Egg, Glutinous Rice Cake

甘栗南瓜雞卷・百花釀蓮藕

Chestnut, Pumpkin, Chicken Roll・Stuffed Lotus Root, Shrimp Paste

五穀豐收蝦餅泡飯

Prawn Cake, Lobster Bisque, Twins Crispy Rice, Poached

2025香港國際美食大獎・中式現場烹調 - 饗宴 (隊際比賽) - 金獎

HOFEX 2025・Chinese Cuisine - Live Cooking: Tasting Set (Team) - Gold Award

原價 Original Price

~~HK\$610~~ / 每位 per person

優惠價 Promotion Price

HK\$488 / 每位 per person (兩位起 Minimum Order for TWO Persons)

供應期由2025年6月1日至8月31日 (2025年6月14 - 15日除外)・另收原價加一服務費・只限堂食享用，並不適用於廳房及宴會・優惠不可與其他優惠、折扣、餐飲券及指定帝賞會員現金券同時使用・圖片只供參考・帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知・如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Available from 1 June to 31 August 2025 (Except 14 - 15 June 2025)・Subject to 10% service charge based on original price・For dine-in consumption only, not applicable to private room dining and banquets・Offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount, dining coupon or selected Go Royal member cash coupon・Photo is for reference only・Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of offers, change or delete the offers without prior notice・Royal Plaza Hotel reserves the right of final decision in case of any disputes



Sun Hung Kai Properties
HOTELS



ROYAL PLAZA HOTEL
帝京酒店

193 Prince Edward Road West, Kowloon, Hong Kong
香港九龍太子道西193號帝京酒店3樓
Reservations 訂座電話: 2622 6161
www.royalplaza.com.hk